

## Hero, papar pengorbanan anggota bomba

Bukan kesinambungan drama dan novel

**S**ambutan hangat penonton terhadap drama bersiri, *Hero*, yang memaparkan pengorbanan anggota Bomba, memberi inspirasi kepada penerbit NS Star Sdn Bhd, Darling Ngasri untuk mengangkat jenama *Hero* ke bentuk layar perak.

Film yang diberi judul adalah idea segar penulis skrip, Akbar Hashim dan Azizi Adnan. Bagaimanapun naskah film ini bukanlah kesinambungan kepada drama bersiri sebelum ini.

*Hero: Jangan Bikin Panas* mengangkat mesej keagamaan, pengorbanan dan digarap dengan aksi-aksi tangkas serta disuntik dengan elemen komedi untuk menghidupkan lagi plot penceritaan bagi menjadikan ia sebuah karya lengkap agar mampu menghiburkan penonton selain memberi pengajaran.

Film yang akan ditayangkan pada 3 Oktober depan itu, menampilkan barisan pelakon seperti Hisyam Hamid, Bell Ngasri, Mark Adam, Elitsya Sandha, Datuk Jalaludin Hassan, Shaharudin Thamby, Shafiq Farhain dan diarahkan oleh Azizi Adnan atau lebih dikenali sebagai Azizi Chunk.

Bercerita mengenai penglibatannya di dalam film ini, Azizi berkata, dia bersetuju untuk mengarahkan filem bertemakan bomba selepas melihat terdapat banyak kes-kes yang dihadapi oleh anggota unit beruniform itu.

"Sudah banyak berlaku insiden yang membabitkan anggota bomba. Jadi ia telah memberi saya idea untuk melahirkan sebuah cerita tentang anggota bomba yang turut diselitkan elemen babak aksi, komedi serta dakwah.

"Pada saya sudah sampai satu tahap di mana saya ingin membuat filem yang bukan berdasarkan hiburan dan duit semata-mata, sebaliknya menghasilkan sebuah cerita yang terdapat pengajaran dan dakwah," ujarnya.

Jelas Azizi, filem *Hero: Jangan Bikin Panas* ini juga tidak berkait rapat dengan drama bersiri yang ditayangkan sebelum ini. Malah, barisan pelakon dan jalan cerita merupakan satu kisah yang langsung tidak berkait.

"Ini merupakan filem ketiga arahan saya dan pastinya ia memberi cabaran yang tersendiri seperti bajet, set penggambaran, jalan penceritaan serta penelitian yang lebih mendalam.

"Misalnya apabila



membabitkan babak aksi dan babak kebakaran yang perlu mengikut masa yang telah ditetapkan supaya tidak berlaku sebarang kejadian tidak diingini," ujarnya.

Jelasnya, penggambaran untuk film ini mengambil masa selama 30 hari di beberapa buah lokasi di Kuala Lumpur dan kem latihan bomba di Kuala Kubu Baru.

Filem *Hero: Jangan Bikin Panas* mengisahkan Zafrul (Hisyam), pernah mengalami peristiwa hilam pada masa lalu, dan telah mempengaruhi kehidupannya.

Sebelum menjadi anggota bomba, dia telah berdepan dengan sebuah tragedi kebakaran di Maahad Tahfiz yang pernah menjadi tempat dia menuntut ilmu.

Kejadian itu telah membuatkan Zafrul tekad untuk menjadi anggota bomba dan di dalam usahanya itu, dia telah bertemu dengan Amad (Bell) dan Adam (Mark) yang juga bercita-cita menjadi anggota bomba.

